
      

      

Protokoll 

Styrelsemöte Landsbygdsalliansen  

Tid: onsdag den 19 augusti 2020 kl 17,00- 

Plats: Årås Arena 

Närvarande:   Bengt Grindelid-Blidsberg,  Gösta Knutsson- Kölingared,  Tomas Jacov- Kölingared, 
Steen-Åke Larsson- Nitta, Gunilla Ideström-Knätte, ,  KG Friden- Nitta, Månika Sager-Tvärred, Roland 
Karlsson, Mikael Levander, Charlotte H Svensson-NUAB. 

 

1. Mötets öppnande 

ordförande Tomas Jacov hälsade välkommen till Årås Arena och öppnade mötet.  

 

2. Val av protokolljusterare 

Till protokolljusterare valdes Månika Sager 

 

3. Godkännande av dagordning 

Dagordning godkändes  

 

4. Ekonomi 

Bengt gick igenom ekonomiska läget och det finns 19 438 kr i kassan.  

 

5. Årsmöte hur gör vi? 

Styrelsen beslutar att det inte skall genomföras något årsmöte 2020 då det inte är 

någon förändring i styrelsemedlemmar, inga motioner eller ändringar från 

medlemmar inskickade och vår verksamhetsplan sträcker över 2016-2020 vilket gör 

att aktiviteter och fokusområden redan finns dokumenterat. 

 

6. Föreningsstöd Corona-hjälp 

Lotta informerade om de stöd som kommunen erbjuder för hjälp till föreningar som 
vill göra något för att underlätta för riskgrupper under Corona. Det finns även stöd 
att söka från Ulrikafonden, på Ulricehamn Sparbank. 
 
 
 



7. Kostnadskrävande projekt 

Det har inte inkommit några ansökningar under sommaren och de projekt som kom 

innan sommaren är beviljade och utbetalade.  

Det finns några projekt som ligger för slutredovisning och vissa kommer antagligen 

inte vara helt färdiga i år pga Corona för att kunna slutredovisa. Styrelsen fattade 

beslut om att besöka de projekt som är avslutade och de som är i slutfas med 

uppmaning att göra de inköp som är planerade till projekten så att allt material finns 

för att sedan kunna slutföra arbetet. 

 

Lotta bokar in några tillfällen för att göra besök och titta på genomförda projekt, 

meddelar styrelsen ifall någon vill åka med. Politikerna vill också bli inbjudna och åker 

med om de har möjlighet. 

 

8. Padelhall och inomhusodling 

Lotta har fått in förfrågningar från företag som söker mark och lokaler för 

verksamhet inom Padel samt inomhusodling. Ett mail har gått ut till alla 

utvecklingsgrupper för att se om det inkommer intresse och förslag på lämpliga 

platser.  

 

9. Bredband/fiber 

Roland informerade om nuläge och status på anslutna områden. 

Vill också ha hjälp av föreningslivet för att öka intresset för anslutning, vissa områden 

har intresset varit väldigt lågt för att teckna avtal vilket gör att UEAB inte kan gå 

vidare av ekonomiska skäl. 

Nytt bidrag från jordbruksverket för att täcka ”vita fläckar”. UEAB har sökt för bla 

Kölingared.  

UEAB har från politiken fått uppdraget att alla hushåll skall ha blivit erbjudna 

anslutning om fiber till 2022. 

Skall Landsbygdsalliansen kunna påverka måste vi få information och den skall enligt 

överenskommelse med Roland och UEAB ske via Roland. Men styrelsen pratar och 

informerar sina föreningar om att detta kommer att komma och att alla behöver 

hjälpas åt med att sprida information. 

 

10. Översiktsplanen Ulricehamn 2040 

110 synpunkter inkom under samrådstiden. Nästa fas är granskning och det skall 

försöka anordnas fysiska möten under granskningsperioden om det är möjligt. 

Vill LAU kalla till ett stormöte map detta så är politikerna öppna för att komma och 

presentera. 

Synpunkter från Länsstyrelsen map LIS-områden och det har tillsatts en arbetsgrupp 

för att hitta argument för att få lov att behålla de utpekade LIS-områden enligt plan. 



Exempel på synpunkter från samråd: Genomfartsled genom Ulricehamn, LIS-område i 

Marbäck justeras efter synpunkter. 

Vindkraftfrågan i Grönahög är splittrad mellan markägare och boende. 

  

11. Information från KS 

STAB-beredskap, krisgruppen igång hela sommaren och fortsatt arbete, inga brukare 

i kommunen med Covid 19 just nu. Klarat bemanningen inom vård och omsorg på ett 

bra sätt under sommar och semesterperiod.  

 

Feriearbetare fick inte platser i vård och omsorg men flera föreningar har istället tagit 

emot feriearbetare vilket verkar ha fallit väl ut. Utvärdering skall göras under hösten 

för att se om detta arbetssätt skall fortsätta. 

 

Stor fråga är nu högstadieskolorna,  

många detaljplaner i arbete, inte så stor inflyttning som beräknat och en del beror på 

för få nyproducerade villor och lägenheter. 

Byggnation som planeras: Skansen 100st Tegelbruket 400 st lägenheter 

Betalparkeringar införda på Stubos parkeringar. Månika flikar in att det innebär 

problem för hemtjänsten att hitta parkeringar, vem granskar att det finns tillräckligt 

med gästparkeringar. Roland tar med frågan ang parkeringar. 

Samverkanshus i Gällstad  

Solrosen blir trygghetsboende  

 

12. Nästa möte 

Inget styrelsemöte är planerat men vi beslutar att träffas 20 oktober kl 17.00 i 

Blidsberg. 

Det planerade medlemsmötet den 20 oktober ställs in.  

 

13. Övriga frågor 

• Gösta: I Kölingared har flera barnfamiljer flyttat in de senaste åren vilket är 

jätteroligt, föräldrar arbetar ofta i Mullsjö kommun då det är närmaste ort 

och där har man även barnomsorg av praktiska och ekonomiska skäl. Men när 

barnen börjar skolan så behöver de gå i kommunens egna skolor för att få 

tillgång till skolskjuts och frågan är om det går att lösa så att dessa barn kan få 

skjuts till närliggande kommun. Svaret är Nej, väljer man att placera sitt barn i 

skola i annan kommun så får man själv ombesörja och bekosta resa dit.  Idag 

läggs det ca 40 miljoner i kostnader till andra kommuner för skolgång. 

 

• Lotta informerade kort om Gällstads föreningslivs arbete med Framtid 

Gällstad. 



• Överenskommelse mellan Civilsamhälle och kommun, kom gärna på mötet 

den 23 september kommer finnas möjlighet att delta digitalt. 

 

 

14. Mötets avslutande 

Ordförande tackar och avslutar mötet. 

 

 

 
________________________  _________________________ 
Ordförande Tomas Jacov     Sekreterare Charlotte H Svensson 
 

 
________________________   
 Justerare Månika Sager 

  


